
Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 26.08.2016 

 

Prítomní: 
(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 
1. Návrh na zmeny a doplnky rokovacieho poriadku 

2. Projekt Esterházi 

3. Analýza hospodárenia mesta za I. polrok  

4. Informatívna správa o stave záškoláctva 

5. Vyhodnotenie výzvy č. 3/2 – na podporu talentovaných žiakov  

6. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta      

7. Rôzne  

- Vyhodnotenie PHSR za rok 2015 oblasť školstva 

 

Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý, predseda komisie  privítal na zasadnutí všetkých prítomných členov 

komisie školstva, zástupkyňu prednostu MsÚ Luciu Galambosovú, vedúcu oddelenia 

všeobecnej a vnútornej správy Mgr. Zuzanu Morovičovú, Mgr. Andreu Slávikovú pre cestovný 

ruch , vedúcu OSS Mgr. Líviu Geškovú a metodika školstva. Predseda komisie ospravedlnil 

neprítomnosť člena komisie a prítomných oboznámil s programom zasadnutia, ktorý bol 

jednomyseľne schválený. 

 

1. Návrh na zmeny a doplnky rokovacie poriadku (ďalej len RP) 

Materiál bol odoslaný mailovou formou všetkým členom komisie spolu s pozvánkou. 

Predseda komisie odovzdal slovo Mgr. Zuzane Morovičovej, aby prezentovala daný materiál.  

Mgr. Zuzana Morovičová – materiál spracoval MsÚ v Galante a bude predstavený všetkým 

komisiám MsÚ na pripomienkovanie. Členov komisie oboznámila s návrhom zmien 

v rokovacom poriadku. 

Mgr. Jozef Gál – pripomienkoval bod č. 2 v návrhu zmien a doplnkov Rokovacieho poriadku 

Mestského zastupiteľstva v Galante, kde  navrhuje vynechanie 3 vety. 

Mgr. Marsall Ján – navrhuje, aby sa v čl.2 ods. 1(a) vynechalo slovo „najdôležitejšie“, 

z dôvodu, že nie sú vyšpecifikované dôležité a menej dôležité úkony. Zároveň v návrhu zmien 

a doplnkov RP Mestského zastupiteľstva v Galante, v bode 2 v tretej vete v čl. 10 ods. 8 

doplniť  slová  

„ V prípade zabudnutia“ ho upozorní predsedajúci.   

Komisia školstva prerokovala platný Rokovací poriadok Mestského zastupiteľstva v 

Galante a návrh zmien a doplnkov Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva 

v Galante a navrhuje mestskému zastupiteľstvu v Galante rokovací poriadok schváliť 

s nasledujúcimi zmenami: v návrhu zmien a doplnkov Rokovacieho poriadku Mestského 

zastupiteľstva v bode č. 2 v tretej vete čl. 10 ods. 8 doplniť  slová „V prípade zabudnutia“ 

ho na túto povinnosť upozorní predsedajúci a v platnom Rokovacom poriadku 

Mestského zastupiteľstva v Galante v čl. 2 ods. 1 písm. a) odporúča vynechať slovo 

„najdôležitejšie“.  

 

 



 

2. Projekt Esterházi 

Materiál bol zaslaný členom komisie elektronickou formou spolu s pozvánkou. 

Predseda komisie požiadal Mgr. Andreu Slávikovú, aby informovala členov o danom projekte. 

Mgr. Andrea Sláviková – podrobne informovala členov o pripravovanom projekte. Projekt je 

zameraný na poznávanie rodu Esterházi. Žiaci navštívia hrad Forchtenstein a zámok Esterházy 

v Eisenstadte, kde budú mať zabezpečený aj obed. Projekt je organizovaný v spolupráci 

s organizáciou Esterházy Betriebe a spoločnosťou Samsung, ktorá by pre našich študentov 

zabezpečila prepravu.  Cena zájazdu by vyšla cca. do 20 € na osobu. 

PaedDr. Peter Černý –  projektu sa zúčastnili kolegovia a na základe aj ich odporúčania by 

bol rád, ak by sa študenti tohto poznávacieho zájazdu zúčastnili. 

Mgr. Štefan Fazekaš – je to termínovo viazané? 

Mgr. Andrea Sláviková – túto jeseň by sme chceli začať s prvým turnusom a pokračovali by 

sme podľa záujmu jednotlivých škôl. 

Mgr. Jozef Gál – kolegovia si taktiež pochvaľovali tento projekt, ale zdá sa mu cena dosť 

vysoká. 

Mgr. Marsall Ján – nebolo by možné, že by mesto prispelo na projekt? 

Mgr. Andreal Sláviková – v rozpočte máme 3000 €, ktoré boli určené na propagačný materiál 

určený na konferenciu, ale v tomto roku sa nebude konať, tak by bolo možné využiť tieto 

prostriedky. 

Komisia školstva prerokovala projekt po stopách Esterházi a odporúča Mestskému 

zastupiteľstvu v Galante zaoberať sa týmto projektom, zároveň odporúča presunutie 

finančných prostriedkov určených na propagačný materiál na projekt po stopách 

Esterházi v sume 3000 €. 

 

3. Analýza hospodárenia mesta za I. polrok 

Materiál bol zaslaný všetkým členom komisie elektronickou formou spolu s pozvánkou. 

Predseda komisie odovzdal slovo vedúcej OSS Mgr. Lívii Geškovej, ktorá následne podrobne 

informovala členov komisie o hospodárení mesta s finančnými prostriedkami za I. polrok 2016 

v oblasti školstva. 

PaedDr. Peter Černý – budú všetky práce na zariadeniach dokončené do začiatku školského 

roka? 

Mgr. Lívia Gešková – väčšina prác je dokončená, niektoré sú v záverečnej fáze a do začiatku 

školského roka budú hotové, okrem ZUŠ, kde nás pani riaditeľka Akad. mal. Kästová 

informovala, že práce sa predĺžia do konca septembra, ale nebude to ohrozovať prevádzku 

školy. Spadnutá omietka na vonkajšej fasáde ZUŠ J. Haydna sa ešte tiež neopravila, ale opraví 

sa v krátkej budúcnosti.  

Komisia školstva berie na vedomie Analýzu hospodárenia mesta za I. polrok 2016 – oblasť 

školstva a odporúča tento materiál predložiť na rokovanie MsZ v Galante v predloženom 

rozsahu.  

 

4. Informatívna správa o stave záškoláctva 

Materiál bol zaslaný všetkým členom komisie elektronickou formou spolu s pozvánkou. 

Predseda komisie odovzdal slovo metodikovi školstva. 

Mgr. Juraj Bottka – podrobne informoval členov komisie o postupe riešenia záškoláctva 

a o počte vymeškaných neospravedlnených hodín v školskom roku 2015/2016. 

Komisia školstva berie na vedomie informatívnu správu o stave záškoláctva v školskom 

roku 2015/2016. 

 

 



 

5. Vyhodnotenie výzvy č. 3/2 – dotácie na podporu talentovaných žiakov  

Materiál bol spracovaný do tabuľky a zaslaný členom komisie školstva elektronickou 

formou spolu s pozvánkou. 

Predseda komisie na základe predkladaného materiálu otvoril diskusia a navrhol, aby finančné 

prostriedky boli poskytnuté na základe talentu v štyroch žiadostiach  zo základnej školy na Sídl. 

SNP v plnej výške.  

Lucia Galambosová – zdá sa mi čiastka, ktorá je žiadaná pre Robera Repu nízka na základe 

úspechov, ktoré dosiahol. 

PaedDr. Peter Černý - zdieľal názor p. Galambosovej, ale bohužiaľ už nie je možné meniť 

žiadosť školy. 

PaedDr. Peter Černý - dal hlasovať o poskytnutí finančných prostriedkov v plnej výške pre 4 

žiadosti zo ZŠ na Sídl. SNP. 

Komisia školstva na základe Výzvy č.3/2 – Talentovaní žiaci jednohlasne odsúhlasili 

poskytnutie finančných prostriedkov pre Talentovaných žiakov  v plnom rozsahu, pre 4 

žiadosti zo ZŠ na Sídl. SNP. (viď príloha) 

Mgr. Andrej Tábori – navrhol rozdelenie finančných prostriedkov pre ZŠ, Štefánikova ul. 

a ZŠ G. Dusíka v rovnakej výške, nakoľko sa jedná o dve žiadosti rovnakého charakteru. 

Mgr. Marsall Ján -  navrhol, aby ZUŠ J. Haydna boli poskytnuté finančné prostriedky vo 

výške 220 € a zostávajúca čiastka bola rovnomerne rozdelená na ZŠ, Štefánikova ul. a ZŠ G. 

Dusíka. 

PaedDr. Peter Černý dal hlasovať o návrhu rozdelenia finančných prostriedkov pre ZUŠ J. 

Haydna vo výške 220 € a pre ZŠ, Štefánikova ul. a ZŠ G.Dusíka v rovnakej výške po 145 €. 

Komisia školstva na základe podaných žiadostí v zmysle Výzvy č.3/2 – Talentovaní žiaci 

jednohlasne odsúhlasila rozdelenie finančných prostriedkov pre Talentovaných žiakov 

nasledovne: ZUŠ J. Haydna – 220 €, ZŠ, Štefánikova ul. – 145 € a ZŠ G. Dusíka - 145 €. 
 

6. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta      

Materiál bol zaslaný elektronickou formou všetkým členom komisie školstva spolu s 

pozvánkou. 

PaedDr. Peter Černý – informoval členov o žiadosti MŠ Sídl. Sever, ktorá k žiadosti 

predložila 3 cenové ponuky na zakúpenie plynového sporáka. Zároveň navrhol aby práce 

súvisiace s výmenou plynového sporáka si MŠ Sídl. Sever hradila s vlastných prostriedkov. 

Komisia školstva jednomyseľne schválila poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 

2 760 €. Montáž odporúča hradiť z vlastných príjmov školy. 

 

7. Rôzne 

- Vyhodnotenie PHSR za rok 2015 – oblasť školstva. 

Materiál bol doručený všetkým členom komisie spolu s pozvánkou. 

Mgr. Lívia Gešková  prítomných informovala o materiáli Programu hospodárskeho a 

sociálneho rozvoja mesta Galanta 2015-2020 a predložila Vyhodnotenie PHSR za rok 2015 

v oblasti školstva. Požiadala členov o zaujatie stanoviska k pripravenému vyhodnoteniu. 

Komisia školstva MsZ  prerokovala Vyhodnotenie PHSR za rok 2015 – oblasť školstva, 

ktoré berie na vedomie bez pripomienok  a  o d p o r ú č a    ho v predloženej podobe 

zapracovať do Vyhodnotenia PHSR mesta Galanta za rok 2015 a následne predložiť na 

schválenie MsZ v Galante. 
Mgr. Andrej Tábori – v akom štádiu sú práce spojené s presťahovaním CVČ ? 



Mgr. Lívia Gešková – práce na budove sú skoro ukončené, len elektrikár mal nehodu. 

Elektrikárske práce ako posledné budú zabezpečené do 9.9.2016. Až potom sa požiadajú 

o stanovisko HaZZ, RÚVZ atď. 

PaedDr. Peter Černý – sa informoval, či školy neavizovali žiadne problémy? 

Mgr. Lívia Gešková – školy nehlásili žiadne problémy a všetko je pripravené na zahájenie 

školského roka 2016/2017. 

Mgr. Lívia Gešková – informovala o tom, že sa 23. augusta uskutočnilo zasadnutie 

k pripravovaným  podujatiam „Európsky týždeň mobility“ a „Do školy bezpečne“ za účasti 

zástupcov mesta, SŠZ, OZ MAS a RÚVZ.  Ministerstvo životného prostredia SR Národnú 

súťaž Európsky týždeň mobility v tomto roku je vyhlásilo v termíne od 16. do 22. septembra. 

Mesto Galanta plánuje rôzne podujatia: dňa 20.9.2016 (v prípade nepriaznivého počasia 

21.9.2016) bude na námestí pre MsÚ pre žiakov základných škôl umiestnené prenosné 

dopravné ihrisko a budú pre nich organizované prednášky o bezpečnej jazde na bicykli; 

prednášať budú Mestská polícia Galanta, spoločnosť ABC zo Serede a RÚVZ Galanta. Pre 

I. stupeň ZŠ sme vyhlásili výtvarnú súťaž, pre II. stupeň súťaž „S hadom na zebre“. Dňa 

23.9.2016 okolo 18.00 h. sa bude konať cyklojazda mestom Galanta (pre deti a dospelých) 

a vyhodnotenie výtvarnej súťaže. 

Mgr. Gešková – ďalej informovala prítomných o tom, že Slovenský atletický zväz oslovil 

mesto s ponukou organizovania „Detských atletických pretekov“ pre žiakov 1. stupňov 

základných škôl mesta. Mesto túto ponuku prijalo a oddelenie spol. služieb v spolupráci so 

SAZ, ZŠ SNP a TJ Olympia už pripravuje preteky v areály uvedenej školy pre všetky základné 

školy mesta koncom septembra prípadne začiatkom októbra. 

PaedDr. Peter Černý - požiadal OSS o informovanie ZŠ o možnosti zúčastnenia sa na výstave 

talianskeho umelca v Renesančnom kaštieli v Galante do 30.9.2016. 

Predseda komisie sa poďakoval za účasť a termín najbližšieho zasadnutia v mesiaci upresní 

prostredníctvom OSS. 

 

V Galante, dňa 31.08.2016      PaedDr. Peter Černý  

Zapísal: Mgr. Juraj Bottka                                 predseda komisie  

  

 

 

 

  

 

 


